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Gmina Puszcza Mariańska jest jednym z dziesięciu mazowieckich samorządów, które
powołały do życia spółkę Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej KZN Mazowsze Centrum.

Adresatami SIM-ów są rodziny, które nie posiadają własnego mieszkania, a ich dochody nie
pozwalają na skorzystanie z kredytu hipotecznego. Mają jednak środki na to, by regularnie opłacać
czynsz.

Gmina, przystępując do SIM, otrzymała 3 mln złotych z Rządowego Funduszu Rozwoju
Mieszkalnictwa na objęcie udziałów w spółce, a także wsparcie na poziomie 10 proc. wartości
inwestycji. Oprócz tego Fundusz Dopłat Banku Gospodarstwa Krajowego ma pokryć do 35 proc.
kosztów budowy. Bank oferuje również specjalny nisko oprocentowany kredyt na przeprowadzenie
inwestycji. Szacowana wartość inwestycji w gminie to ok. 9 mln złotych.
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